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Protokół  XLIX  sesji 

Rady Miejskiej we Włoszczowie 

z dnia 25 listopada 2022 roku 

 

     Obrady czterdziestej dziewiątej sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie  rozpoczęły się 

o godzinie 900 i trwały do godzinny 1137. W obradach sesji uczestniczyło 15 radnych zgodnie 

z listą obecności.  

W sesji uczestniczyli również: 

1. Grzegorz Dziubek – Burmistrz Gminy, 

2. Henryka Skiba – Sekretarz Gminy, 

3. Dariusz Górski – Skarbnik Gminy, 

4. Sławomir Owczarek – Dyrektor Biura ds. Inwestycji, 

5. Monika Kowalska – Naczelnik SO, 

6. Michał Ślęzak – Naczelnik Wydziału MRO,  

7. Iwona Boratyn – Rzecznik Prasowy Gminy Włoszczowa, 

8. Arkadiusz Milewski – Z-ca Dyrektora SCO we Włoszczowie, 

9. Konrad  Kokowska – Adwokat. 

       

Obradom przewodniczył Grzegorz Dudkiewicz.  

Przewodniczący Rady Miejskiej powitał wszystkich zaproszonych gości. 

Do punktu 1  

Przewodniczący Rady - otworzył obrady czterdziestej dziewiątej sesji VIII kadencji Rady 

Miejskiej we Włoszczowie. 

Stwierdził, iż zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczy 15 radnych i obrady                      

są prawomocne.  

Na sekretarza obrad powołał Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Krzysztofa Suligę.  

Do punktu 2 

Przewodniczący-Rady - zwrócił się z pytaniem czy są uwagi lub propozycje zmian  

do porządku obrad, uwag nie zgłoszono. Przewodniczący zaproponował wprowadzenie               

w punkcie 5.11  projektu uchwały w sprawie ,, wprowadzenia opłaty targowej na terenie Gminy 

Włoszczowa ‘’oraz w punkcie 5.12 projektu uchwały w sprawie ,, określenia stawki                      

za 1 kilometr przebiegu pojazdu, uwzględnionej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów 

przewozu dzieci, młodzieży i uczniów oraz rodziców’’. 

Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie przyjęcie porządku wraz z wprowadzoną 

zmianą. 

W wyniku głosownia Rada Miejska we Włoszczowie 15 głosami „za”, ” (jednogłośnie)  

porządek obrad wraz z wprowadzoną zmianą został przyjęty. 

Porządek obrad wraz z wprowadzoną zmianą przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie  prawomocności obrad, powołanie sekretarza obrad.  

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu XLVI, XLVII, XLVIII sesji VIII kadencji Rady Miejskiej                             

we Włoszczowie. 

4. Informacja Burmistrza z realizacji uchwał XLVI, XLVII, XLVIII  sesji Rady Miejskiej.  

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) przyjęcia Programu współpracy Gminy Włoszczowa z organizacjami 

pozarządowymi   oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy                            

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023, 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej                   

we Włoszczowie, 

3) przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych dla Gminy Włoszczowa 

na lata 2023-2029, 

4) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomościach 



2 

 

 

stanowiących własność Gminy Włoszczowa, 

5) zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze 

inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za 

inkaso, 

6) zarządzenia poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego od osób fizycznych          

w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso, 

7) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

8) obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów podatku rolnego na 2023., 

9) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Włoszczowa na lata 2022-2029, 

10) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Włoszczowa na 2022 

rok, 

11) wprowadzenia opłaty targowej na terenie Gminy Włoszczowa, 

12) określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu, uwzględnionej przy obliczaniu 

zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów oraz rodziców. 

6. Przedstawienie informacji o analizie oświadczeń majątkowych złożonych: 

1. Przewodniczącemu Rady Miejskiej we Włoszczowie, 

2. Burmistrzowi Gminy Włoszczowa. 

7.   Informacja z działalności OSiR  za 2021 r.-2022 r. 

8.   Sprawy różne. 

9.   Zamknięcie obrad.  

Przewodniczący Rady- poprosił kierownika Centrum Zdrowia Psychicznego ,, Nowe Życie ‘’ 

we Włoszczowie Marzenę  Dudek o przedstawienie  zakresu świadczeń. 

Marzena Dudek ( kierownik Centrum Zdrowia Psychicznego) -  powiedziała, że                                  

3 października 2022 r na terenie Włoszczowy oraz powiatu Koneckiego powstało Centrum 

Zdrowia Psychicznego. Zachęcała mieszkańców do włączenia się w reformę centrum zdrowia, 

którą prowadzi Ministerstwo Zdrowia. Dodała, że w całej Polsce wprowadzane będą centra 

zdrowia psychicznego, których celem jest zwiększenie opieki psychiatrycznej dla pacjentów, 

którzy chorują oraz osób zdrowych. Nadmieniła, iż nowością jest wprowadzenie punktu 

zgłoszeniowo- koordynacyjnego, który daje możliwość przyjścia pacjentowi bez rejestracji. Na 

koniec zachęcała do włączenia się w kampanię oraz  zaprosiła do korzystania z centrum.  

Do punktu 3     

                                                                                                                                                                                                                          

Przyjęcie  protokołu XLVI sesji  Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

Przewodniczący Rady -  zwrócił się do Rady informując, iż protokół  XLVI sesji  Rady 

Miejskiej VIII kadencji z dnia 28 września 2022r. pozostawał do wglądu w Biurze Rady  

Miejskiej, każdy radny miał możliwość zapoznania się i wniesienia uwag. Zapytał czy są  uwagi 

co do treści protokołu. W związku z tym, że nie zostały zgłoszone żadne uwagi, protokół 

poddany został pod głosowanie. 

W wyniku głosownia Rada Miejska we Włoszczowie 15 głosami „za”, ” (jednogłośnie)  

przyjęła protokół XLVI sesji  Rady Miejskiej VIII kadencji z dnia 28 września  2022r. został 

przyjęty. 

Przyjęcie  protokołu XLVII sesji  Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

Przewodniczący Rady -  zwrócił się do Rady informując, iż protokół  XLVII sesji  Rady 

Miejskiej VIII kadencji z dnia 20 października 2022 r. pozostawał do wglądu w Biurze Rady  

Miejskiej, każdy radny miał możliwość zapoznania się i wniesienia uwag. Zapytał czy są  uwagi 

co do treści protokołu. W związku z tym, że nie zostały zgłoszone żadne uwagi, protokół 

poddany został pod głosowanie. 

W wyniku głosownia Rada Miejska we Włoszczowie 15 głosami „za”, ” (jednogłośnie)  

przyjęła  protokół XLVII sesji  Rady Miejskiej VIII kadencji z dnia 20 października 2022 r. 
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został przyjęty 

Przyjęcie  protokołu XLVIII sesji  Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

Przewodniczący Rady -  zwrócił się do Rady informując, iż protokół  XLVIII sesji  Rady 

Miejskiej VIII kadencji z dnia 09 listopada 2022 r. pozostawał do wglądu w Biurze Rady  

Miejskiej, każdy radny miał możliwość zapoznania się i wniesienia uwag. Zapytał czy są  uwagi 

co do treści protokołu. W związku z tym, że nie zostały zgłoszone żadne uwagi, protokół 

poddany został pod głosowanie. 

W wyniku głosownia Rada Miejska we Włoszczowie 15 głosami „za”, ” (jednogłośnie)  

przyjęła protokół XLVIII sesji  Rady Miejskiej VIII kadencji z dnia 09 listopada 2022 r. został 

przyjęty 

 

Do punktu 4 

Informacja  z realizacji uchwał  z  XLVI , XLVII , XLVIII  sesji  Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady – poprosił Burmistrza Gminy Włoszczowa o przedstawienie informacji 

z realizacji uchwał. 

Burmistrz - poinformował, iż na XLVI sesji Rady Miejskiej w dniu 28 września  2022r. podjęto 

7 uchwał, które zostały udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Włoszczowa      

z których przekazano: 

28 września 2022 r. – 2 uchwały do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Świętokrzyskiego i 4 uchwały Wojewodzie Świętokrzyskiemu,  

03 października 2022 r. - 2 uchwały Regionalnej Izbie Obrachunkowej.  

Burmistrz - poinformował, iż na XLVII sesji Rady Miejskiej w dniu 20 października 2022 r. 

podjęto 1 uchwałę, która została  udostępniona w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy 

Włoszczowa i  przekazano: 

20 października 2022 r. do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Świętokrzyskiego   

i Wojewodzie Świętokrzyskiemu oraz do Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Burmistrz - poinformował, iż na XLVIII sesji Rady Miejskiej w dniu 09 listopada 2022r. podjęto 

1 uchwałę, która została udostępniona w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Włoszczowa      

i  przekazana: 

09 listopada 2022 r. – do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Świętokrzyskiego   

do Wojewody Świętokrzyskiego oraz do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach. 

Wykonaniu  przez Burmistrza Gminy podlegało 8 uchwał. 

W okresie między sesjami wydanych zostało 18 zarządzeń dotyczących funkcjonowania urzędu   

i jednostek organizacyjnych.  

Przewodniczący Rady- poinformował, że przechodzimy do kolejnego punktu porządku obrad. 

Dodał, że projekty uchwał wraz z uzasadnieniem radni otrzymali w przesłanych materiałach. 

Ponadto projekty uchwał były przedmiotem obrad na posiedzeniu stałych komisji Rady 

Miejskiej. Uchwały poddawane będą pod głosowanie w kolejności wymienionej w porządku 

obrad. 

Do punktu 5 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

Do punktu 5.1  

przyjęcia Programu współpracy Gminy Włoszczowa z organizacjami pozarządowymi   oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego                      

i o wolontariacie na rok 2023 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 15  głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XLIX/307/22 w sprawie  przyjęcia Programu współpracy Gminy Włoszczowa          

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy                            

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023. 
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Do punktu 5.2 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej                            

we Włoszczowie  

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 15  głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XLIX/308/22 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Ośrodka 

Pomocy Społecznej we Włoszczowie. 

Do punktu 5.3   

przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych dla Gminy Włoszczowa                  

na lata 2023-2029 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 15  głosami ”za” (jednogłośnie)  podjęła 

uchwałę Nr XLIX/309/22 w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych dla Gminy Włoszczowa na lata 2023-2029. 

Do punktu 5.4  

wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących 

własność Gminy Włoszczowa  

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 15 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XLIX/310/22 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na nieruchomościach stanowiących własność Gminy Włoszczowa. 

Do punktu 5.5  

zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa oraz 

wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso  

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono              

i poinformował,  iż zgodnie z art.25a ustawy o samorządzie gminnym stanowiącym, że cyt. ,, 

radny nie może brać udziału w głosowaniu w radzie ani w komisji, jeżeli dotyczy ono jego 

interesu prawnego ‘’  powiedział aby radny Stanisław Klapa oraz Michał Szafrański nie brali 

udziału    w głosowaniu.  

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13 głosami ”za” 2 radnych  nie brało 

udziału    w głosowaniu podjęła uchwałę  Nr XLIX/311/22 w sprawie zarządzenia poboru 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa oraz wyznaczenia 

inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso.  

Do punktu 5.6 

zarządzenia poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego od osób fizycznych                    

w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia               

za inkaso  
Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono              

i poinformował,  iż zgodnie z art.25a ustawy o samorządzie gminnym stanowiącym, że ,, radny 

nie może brać udziału w głosowaniu w radzie ani w komisji, jeżeli dotyczy ono jego interesu 

prawnego ‘’  powiedział aby radny Stanisław Klapa oraz Michał Szafrański nie brali udziału    

w głosowaniu.  

Odczytał treść uchwały, a po jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13 głosami ”za” 2 radnych  nie brało 
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udziału    w głosowaniu podjęła uchwałę Nr XLIX/312/22 w sprawie zarządzenia poboru 

podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa oraz 

wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso.  

Do punktu 5.7 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości  

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały, a po jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13 głosami ”za”  2 głosy (wstrzymały 

się ) podjęła uchwałę Nr XLIX/313/22 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości 

Do punktu 5.8 

obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów podatku rolnego na 2023r. 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały. 

Dariusz Górski Skarbnik -  powiedział, że chce zgłosić poprawkę do projektu uchwały. § 4 

powinien brzmieć ,, Uchwała wchodzi w życie z dniem 1 stycznie 2023 roku ‘’ oraz                              

w uzasadnieniu zostaje wykreślona treść dotycząca tabeli nr 1. Dodał, że dokonane zmiany nie 

mają wpływu na treść uchwały.  

Odczytał treść uchwały, a po jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 15 głosami ”za” (jednogłośnie)  podjęła 

uchwałę Nr XLIX/314/22 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów podatku 

rolnego na 2023 r.  

Do punktu 5.9 

zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Włoszczowa          

na lata 2022-2029 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały, a po jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 15 głosami ”za” (jednogłośnie)   podjęła 

uchwałę Nr XLIX/315/22 zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Włoszczowa na lata 2022-2029 

Do punktu 5.10 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Włoszczowa na 2022 rok 
Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały, a po jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 15 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XLIX/316/22 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Włoszczowa na 2022 rok. 

Do punktu 5.11 

wprowadzenia opłaty targowej na terenie Gminy Włoszczowa  

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały. 

Radny Piotr Turczyński – powiedział, że będzie głosował przeciwko podniesieniu opłaty 

targowej z uwagi na to, że plac targowy od lat nie jest  modernizowany. 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są jeszcze pytania, pytań nie wniesiono. Odczytał treść 

uchwały, a po jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13 głosami ”za” 2 głosami ,,przeciw’’ 

podjęła uchwałę Nr XLIX/317/22 w sprawie wprowadzenia opłaty targowej na terenie Gminy 

Włoszczowa. 

Do punktu 5.12 

określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu, uwzględnionej przy obliczaniu zwrotu 

rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów oraz rodziców  

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały, a po jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 15 głosami ”za” (jednogłośnie)  podjęła 
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uchwałę Nr XLIX/318/22 w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu, 

uwzględnionej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży                     

i uczniów oraz rodziców. 

Do punktu 6 

Przedstawienie informacji o analizie oświadczeń majątkowych złożonych:  

 

1) Przewodniczącemu Rady Miejskiej we Włoszczowie, 

2) Burmistrzowi Gminy Włoszczowa.  

Przewodniczący Rady  - powiedział, że oświadczenia  majątkowe  radnych za rok 2021  złożone 

zostały w ustawowy terminie.  Oświadczenia poddano analizie oraz zweryfikowane zostały pod 

kątem staranności, rzetelności i kompletności wypełniania. Odczytał  najczęściej popełniane  

błędy radnych przy wypełnianiu. Dodał, że poinformowano radnych  o stwierdzonych 

nieprawidłowościach oraz  pisemnie wezwani zostali  do wyjaśnień i zobowiązani do 

wyeliminowaniu ich przy składaniu następnych . 

Grzegorz Dziubek ( Burmistrz ) –  powiedział, że informacja o analizie oświadczeń 

majątkowych przedstawiona została radzie gminy w terminie do dnia 30 października:                   

o osobach, które nie złożyły oświadczenia majątkowego lub złożyły je po terminie oraz 

nieprawidłowościach stwierdzonych w analizowanych oświadczeniach majątkowych. 

Przewodniczący Rady  - odczytał informacje dotyczącą oświadczeń majątkowych złożonych 

Wojewodzie  Świętokrzyskiemu przez: Burmistrza i Przewodniczącego Rady.  

Następnie Przewodniczący ogłosił 10 minut przerwy w celu zregenerowania sił. 

Do punktu 7 

Informacja z działalności OSiR  za 2021 r.-2022 r. 

Przewodniczący Rady  - poprosił Jolantę Tyjas Dyrektora OSiR we Włoszczowie                               

o przedstawienie informacji z działalności za 2021r. - 2022 r.  

Jolanta Tyjas Dyrektor OSiR – przedstawiła bardzo szczegółową informację  z działalności 

placówki za 2021-2022 r.  

Informacja z działalności OSiR za 2021-2022 r. stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

Przewodniczący Rady – powiedział,  że jest pod wrażeniem zmian wizualnych oraz efektów 

ekonomicznych,  które są zasługą wielu osób. Pogratulował także burmistrzowi, że gmina 

posiada taki kompleks ośrodków, który tak energicznie działa.  

Radny Marek Gołda – powiedział, iż związany jest ze sportem i obiekty nie są mu obce. Dodał, 

że  na pewno wiele osób  wpłynęło na  atrakcyjność. Dzięki temu z obiektów  można                         

z przyjemnością korzystać. Na koniec pogratulował i dodał  aby tak dalej kontynuować. 

Radna Anna Błaszczyk – stwierdzała,  że jest  duża różnica w wyglądzie placówek i jest to 

niewątpliwie ogromna  praca pani dyrektor oraz ogromny sukces. Wspomniała, iż smutne jest, 

że dopiero teraz nastąpił taki remont. Radna podkreśliła iż ma uwagi dotyczące:  

 zatrudnienia nowych  pracowników w czasie kryzysu –COVID-19,   

 braku tabeli mówiącej o dofinansowaniu OSiR przez budżet gminy, 

 braku własnej sieci ciepłowniczej. 

  

Jolanta Tyjas Dyrektor OSiR- odniosła się do uwag radnej wyjaśniła, że OSiR w 2020 roku 

zwrócił do budżetu gminy 200 tys., w 2019 roku 150 tys. Więc środki były tylko ich  nie 

wykorzystano oraz nie realizowano żadnych zadań. Dodała, że środki, które jednostka 

otrzymała  z urzędu gminy w 2021 r – 4 160531,00 zł w  2022 r –  4 99199,00 zł. zostały  

wszystkie wykorzystane.  Wyjaśniła, że remont został wykonany to za pieniądze, które były 

zwrócone w poprzednich latach. Odniosła się struktury zatrudnienia   i wyjaśniła, że tabela 

przedstawia  tylko strukturę organizacyjną i nazwy stanowisk.  

Jarosław Czechowski ( Przedsiębiorca) – dopytał o dotacje 5 mln jaka jest struktura- osobowa, 

personalna, remonty.  

Jolanta Tyjas Dyrektor OSiR –  wyjaśniała, że przedstawiła  działalność OSiR. Natomiast  to 
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jest plan finansowy. Dodała, że  na stronie  BIP znajdują się kwartalne sprawozdania finansowe. 

Do punktu 8 

Sprawy różne 

Przewodniczący Rady  - zapytał czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos  temacie spraw 

różnych.  

Radny Roman Sybis – zapytał  na jakim etapie jest  sprzedaż węgla oraz jak będzie wyglądać 

technicznie.  

Michał Ślęzak Naczelnik  Wydziału  MRO- wyjaśnił,  że gmina ma sporządzoną umowę  

z Polską Grupą Górniczą S.A. z siedzibą w Katowicach, która pozwala na zakup węgla. Dodał,  

że wyznaczony jest punkt kwalifikowany do którego węgiel będzie dostarczany. Sporządzone 

zostały również  umowy z punktami sprzedaży. Dodał, iż po pozytywnym zweryfikowaniu  

wniosku będą wysyłane pisma do osób, które zostały zakwalifikowane. Po uiszczeniu wpłaty 

do rachunek Urzędu Gminy i otrzymaniu faktury osoba będzie uprawniona do odbioru węgla 

w dowolnym punkcie sprzedaży. 

Radny Piotr Turczński – zapytał w jakiej cenie będzie  węgiel, ponieważ w innych gminach 

jest tańszy. 

Michał Ślęzak Naczelnik  Wydziału  MRO- powiedział, że  węgiel będzie dostępny w cenie 2 

tys. zł za tonę. Dodał, że ceny we wszystkich gminach powiatu włoszczowskiego wynoszą 2 

tys. zł za tonę. 

Radny Michał Szafrański – kolejny raz zaapelował o podjęcie działań dot. niebezpiecznego 

skrzyżowania w Woli Wiśniowej.   

Jolanta Tyjas – odniosła się do tematu niebezpiecznego skrzyżowania w Woli Wiśniowej, który 

poruszył radny powiedziała, że: wielokrotnie interpelowała jako radna wojewódzka. Wyjaśniła, 

iż zebrała się komisja bezpieczeństwa na czele z przedstawicielem policji oraz zarządcą dróg 

wojewódzkich. Stwierdzili, iż skrzyżowanie jest  duże i widoczne a  jedynie można  zrobić to 

postawić sygnalizację świetlną.   

Radny Piotr Turczyński – powiedział, iż radny Stefan Lesiak z poprzedniej kadencji 

wielokrotnie na etapie projektowania zgłaszał, że budowa skrzyżowania  na tym miejscu jest 

niebezpieczna i rondo byłoby najlepszym rozwiązaniem. Dodał iż na chwilę obecną  jest trudne 

do przerobienia. Zapytał czy wcześniej były podjęte odpowiednie działania. 

Sławomir Owczarek – Dyrektor Biura ds. Inwestycji- powiedział, że projektanci stosują 

odpowiednie wytyczne i przepisy. Wyjaśnił, iż były prowadzone rozmowy na etapie koncepcji 

oraz projektowania. Nadmienił, że bania ruchu i  przepisy mówiące o projektowaniu                         

i budowaniu obwodnicy nie zezwoliły aby powstało następne rondo. Podkreśl, że skrzyżowanie 

jest zaprojektowane zgodnie z obowiązującymi  normatywami i wytycznymi.  

Radny Czesław Młynarczyk – podziękował burmistrzowi, prezesowi spółki WZWiK oraz 

radzie za dofinansowanie budowy dwóch odcinków sieci kanalizacyjnej na terenie miasta.  

Radny Stanisław Klapa – zapytał starostę o remont drogi w Motycznie.  

Łukasz Karpiński Wicestarosta – podziękował  w imieniu rady powiatu za inwestycje, które 

udało się zrealizować w 2021 roku na terenie gminy Włoszczowa. Dodał, iż pozyskano środki 

z lasów państwowych i  zostanie wykonany w tym roku kolejny odcinek drogi  Gościencin – 

Silpia.  Podkreślił, że największe środki zaangażowane są na dokumentacje dróg powiatowych. 

Wspomniał o inwestycjach na kolejne lata – kolejny odcinek drogi Konieczno- Modrzewie. 

Zaznaczył, że dla powiatu droga w Motycznie jest priorytetem ponieważ jest w bardzo złym 

stanie.Wspomniał, iż na początku przyszłego roku będą rządowe programy na zadania 

drogowe. 

Radna Dorota Hupa- Rutkowska – prosiła starostę o działania w kierunku dokończenia  ścieżki 

rowerowej Łachów – Klekot. 

Łukasz Karpiński Wicestarosta- wyjaśnił,  iż są przeszkody geodezyjne i wstrzymują prace. 

Zapowiedział, że ścieżka powstanie z drugiej strony miejscowości, przy okazji planowanego    

w nadchodzącym roku remontu ul. Koniecpolskiej, wzdłuż modernizowanej drogi do ronda 

obwodnicy miasta przez Łachowem.  
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Radny Zbigniew Woldański – zapytał o przełom koło kapliczki  Świętego Floriana. 

Łukasz Karpiński Wicestarosta – powiedział, że środki na  ulice Kusocińskiego pozyskane były 

z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w zakresie poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego 

na przejściach dla pieszych „zaprojektuj i wybuduj”. Dodał, że przełomu  nie widział i być  

może zostało coś przeoczone.  

Radny Piotr Turczyński – zapytał o  stanowisko w sprawie wniosku, który wpłynął do starosty 

o partycypację w kosztach drogi Gościencin Silpia.  

Przewodniczący Rady- podziękował staroście za przybycie oraz zaprosił na kolejne spotkania. 

Łukasz Karpiński Wicestarosta – podziękował w imieniu dyrektora i oraz pacjentów  za 

wsparcie w czasie pandemii dla szpitala oraz za umarzanie podatku. 

Radny Marek Gołda – zapytał o zadłużenie szpitala. 

Łukasz Karpiński Wicestarosta – powiedział, że wszystkie zobowiązania to kwota 34 mln.  

Grzegorz Dziubek Burmistrz – powiedział, że odniesie się do pytania radnego Piotra 

Turczyńskiego i wicestarosty w sprawie współpracy w zakresie remontu infrastruktury 

drogowej na terenie gminy Włoszczowa. Oznajmił, iż w latach poprzednich wiele zostało 

zrealizowane na ternie Gminy Włoszczowa co widać  w zakresie przebudowy infrastruktury. 

Dodał, że wiele inwestycji było realizowanych. Przypomniał, iż podczas poprzedniej kadencji 

wiele dróg zostało wyremontowanych, przebudowanych  np. ulica 1 Maja, Kusocińskiego, 

Koniecpolska, drogi w Koniecznie. Powiedział, że ponad 4 700 000 zł gmina Włoszczowa 

wsparła  powiat Włoszczowski. Dodał, iż był to dobry czas do realizacji różnych zadań oraz 

inwestycji. Zwrócił uwagę także na trudną sytuacje ekonomiczną, jaka z powodu kryzysu 

gospodarczego dotyka samorządy. Podkreślił, że dochody gminy związane są ze stanem 

gospodarki. Wspomniał, że każdy z samorządowców ogranicza koszty. Podkreślił, iż                        

w pierwszej kolejności realizowane będą własne zadania w celu zaspokojenia potrzeb. 

Radny Jerzy Wiśniewski -  zapytał w sprawie wyłączania oświetlenia ulicznego. 

Grzegorz Dziubek Burmistrz – wyjaśnił, iż planowane jest wyłączanie oświetlenia ulicznego  

od 1 grudnia 2022 roku od godziny 24 do 4.  

Przewodniczący Rady  - stwierdził, iż został wyczerpany porządek obrad i zamknął obrady 

czterdziestej dziewiątej sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie.  

 

 

    

     Protokołowała                                                    Przewodniczący Rady Miejskiej             

 

     /-/ Monika Kozieł                                                      /-/ Grzegorz Dudkiewicz            

 

 


